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Hовини анмінМ
Епідемічні хвороби, такі як вірус Ебола, 
можна знищити за допомогою Божої сили 

У 14 столітті від чуми померло 30% 
населення Європи, а у 19 столітті 
внаслідок холери загинуло кілька 
десятків тисяч людей. Найбільше 
людей померло у короткий період часу 
від інфекційних хвороб. 
У 1881 році Луї Пастер розробив 

в а к ц и н а ц і ю ,  я к а  з д і й с н и л а 
революційний вплив на епідемічні 
хвороби. Його відкриття врятувало 
людей від багатьох хвороб, але 
сьогодні імунна система людини 
стала  слабшою  через  надмірне 
використання антибіотиків. Вони не 
можуть протистояти навіть невеликим 
збудникам, таким як пилок рослин. А 
що буде, якщо виникне новий штам 
вірусу, який має здатність швидко 
поширитися і буде неминучим? 
Тоді він пошириться по всьому світу 

і забере життя незчисленної кількості 
людей ще до винайдення вакцини. 
Однак, якщо ми матимемо віру у силу 
Бога-Творця, він зникне.
У вересні 2014 року Себастіен 

І м п е т о  П е н г о ,  г у б е р н а т о р 
Е к в а т о р і а л ь н о ї  п р о в і н ц і ї 
Демократичної Республіки Конго, 
надіслав  молитовне  прохання 
старшому пастору доктору Джерок 

Лі, де було написано наступне: «Вірус 
Ебола  став  пандемією  в  районі 
Джера, місті Боенде, Екваторіальної 
провінції. Президент Жозеф Кабіла 
сказав мені, що необхідно за будь-яку 
ціну викорінити хвороби, спричинені 
вірусом Ебола. Прошу вас помолитися 
про це».
Він є дияконом Церкви Манмін 

Кіншаса і був свідком багатьох ознак, 
див і могутніх справ. Маючи віру, він 
звернувся з проханням помолитися.
Вірус Ебола спочатку з’явився біля 

річки Ебола у 1976 році. Це новий 
штам вірусу, проти якого не було 
винайдено жодної запобіжної вакцини 
або ліків. Ебола поширюється від 
людини до людини за допомогою 
прямого контакту (через пошкоджену 
шкіру або слизові оболонки), через 
кров, виділення, органи або інші 
рідини  тіла  зараженої  людини . 
Середній процент смертності – 50%. 
Процент  смертельних  випадків 
становить від 25% до 90% за минулі 
періоди  спалаху  хвороби .  Але 
лікування для неї немає. 
Демократична Республіка Конго – 

перша країна, де знайшли вірус Ебола. 
Він спалахував сім разів в період до 

2014 року. Люди були дуже налякані. У 
березні 2014 року вірус Ебола вразив 
Гвінею, Західна Африка, і поширився 
по всьому світу. У Демократичній 
Республіці Конго перший пацієнт 
з’явився в Екваторіальній провінції у 
серпні 2014 року, і кількість заражених 
швидко збільшувалася. 

21 вересня 2014 року доктор Лі 
отримав прохання помолитися під 
час його молитві на горі, і помолився 
про те, щоби вірус Ебола зник в 
Демократичній Республіці Конго. 
Згодом кількість жертв кардинально 
зменшилася і вірус Ебола перестав 
існувати у Демократичній Республіці 
Конго. 
Губернатор Себастіен Імпето Пенго 

сказав: «Після того, як старший 
пастор помолився про Демократичну 
Республіку Конго, поширення вірусу 
Ебола зупинилося, більше жодна 
людина не загинула. Відповідно до 
медичної процедури ми довгий час 
стежили за ситуацією, тому що вірус 
Ебола має латентний період. Потім 
ми зрештою дізналися, що хвороби, 
спричинені вірусом Ебола повністю 
припинилися». 

24  жовтня  член  парламенту 

Демократичної Республіки Конго 
надіслав листа доктору Лі, у якому 
написав: «Дякую за молитву проти 
вірусу  Ебола  в  Екваторіальній 
провінції. Завдяки Вашій молитві 
епідемія вірусу Ебола зупинилася і 
перестала розвиватися».

1 5  л и с т о п а д а  п р е з и д е н т 
Демократичної Республіки Конго 
Жозеф Кабіла офіційно заявив на 
Генеральній асамблеї ООН про те, що 
вірус Ебола було ліквідовано в його 
країні. 
Як сказав Ісус в Євангелії від Матвія 

24, у наш час багато людей страждають 
під час воєн, від терору і катастроф 
або від нововинайдених хвороб і 
епідемій. У світі буде траплятися 
більше проблем через природні лиха і 
економічний спад. Симптоми існуючих 
хвороб стануть більш небезпечними, 
будуть з’являтися багато нових штамів. 
Поширюватимуться нові хвороби. 
Незважаючи на це, Бог любові, 

Який створив всі істоти і людей, являє 
Свою велику любов і всемогутність за 
допомогою справ сили. Таким чином, 
Він приводить і буде приводити 
незліченну кількість душ до шляху 
спасіння. 

Об’єднана кампанія в Ізраїлі

БоБоБогБогогогБ ггооососллуужужіужужжіннянняння 
у Цу Цу Цу Цу ЦЦу Цу Цу Цу Цу Цу ЦЦуу Цу Цуу Цуууууууу ентеннтнттентеенеентееентеенттеентнтентралралалрарралррр ьнійййй
ЦЦеЦЦеЦерЦеЦЦеЦеерЦЦЦЦЦЦ рЦЦЦЦЦЦеЦЦЦЦеЦеЦеЦЦЦЦ кккввіві МММанммімінн

ККамКККаКаКаКамамамамамммКаККамаммКаКамамаммаамммамммммаммаммммпппапапанпанпанпанпапапапаапанпанпанпанапанпананпанпананпапапанпааппапанпппанананнія ііііі в Дв Дв Дв Дв Дв ДД ДДДДДДДДД ДДв ДДДДДв ДДДеемоемоемомомомомомомммомомомомомомоеемоеммммомоемомомое омооемомоеммомоемоомоеемемомое оемоеемое оемокккккркркркркркркрррарарараракркркрккркраараккрккркрракракккрарарараратичтиттичичтичтичннійнінійнійіййнійійійіййнійійіййнійніййнійнійййнійнніййнійннійнійййййнн йніййнійійійнійійійійійнійнійнн йнійнійіііі РРРРРРРРеРеРеРеРеРеРеРРРРеРееРРееееРРРеспспспспспуспспуспусссспсппсппуууспсппуусспспусппссссссс блібббб ці Кононгого 

Завдяки молитві доктора Джерок Лі свинячий грип було знищено в Ізраїлі (2009), вірус Ебола зник в Демократичній Республіці Конго (2014), а БСРС зник у Кореї (2015). Якщо ми 
отримуємо молитву з вірою у силу Бога-Творця, ми отримаємо благословення, щоби наші душі процвітали, щоби нам добре велося в усьому і щоби ми були здоровими. 

Себастіен Імпето Пенго, Губернотор Екваторіальної 
провінції Демократичної Республіки Конго з дружиною.
Вони радіють, тому що вірус Ебола був знищений у 
Демократичній Республіці Конго після того, як доктор 

Лі помолився про це! 

 «Нехай  свинячий  грип  відійде  від  усіх 
країн. Захисти віруючих від нього і збережи 
їх від зараження за допомогою вогняної 
стіни Святого Духу, ангелів, і полум’яних 
очей Господа. В ім’я Ісуса Христа я молюся. 
Амінь!»
30 серпня 2009 
Під час ранкового богослужіння у неділю перед 
початком Об’єднаної кампанії в Ізраїлі

«Отче !  БСРС  –  це  пан дем і я  у  Коре ї . 
Отче, пощади і відведи ї ї. Нехай вона не 
поширюється далі і зникне! Отче, нехай цей 
спалах хвороби закінчиться. Хай прийде 
Світло!»
28 червня 2015
Після проповіді «Справедливість відповідей» під 
час ранкового служіння у неділю
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1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 

Символ віри
Видавництво Центральної Церкви Манмін 

29, цифровий-ро 26-Гіль, Гуро-гу, Сеул, Корея (152-848)
Телефон: 82-2-818-7047 Факс: 82-2-818-7048 
http://www.manmin.org/english
         www.manminnews.com
e-mail: manminen@manmin.kr
Видавець: доктор Джерок Лі 
Головний редактор: старша дияконіса Ґеумсун Він 
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«А плід духа: любов, радість, мир, довготерпіння, добрість, милосердя, віра, лагідність, здержливість: Закону нема на таких!» 
(Послання до галатів 5:22-23)

Плід любові

«Заповіді  Блаженства» у  5 главі 
Євангелія від Матвія, «духовна любов» у 
13 главі 1 Послання до коринтян і «дев’ять 
плодів Святого Духу» є провідними 
віршами, які допомагають нам зрозуміти, 
де ми знаходимося у своїй вірі. Давайте 
розглянемо  плоди  Святого  Духу  і 
детальніше розберемо один з них – любов. 

1. Що таке плід Святого Духу?
Плід – це результат, який з’являється 

після того, як насіння посадили, воно 
дало паросток і зацвіло. Так само, 
плоди Святого Духу – це плоди, які 
народжуються, коли Святий Дух входить у 
наше серце. 
Бог посилає дар Святого Духу у серце 

тих людей, які прийняли Господа. Після 
прийняття Святого Духа, мертвий дух 
відроджується. Святий Дух дає нам 
можливість дізнатися про гріх, праведність 
і суд. Він допомагає нам позбутися гріхів, 
беззаконня і жити у праведності. Він веде 
нас, щоби ми продовжували жити у Христі 
з вірою і мали надію потрапити у Небесне 
Царство. Якщо ми слухаємося керівництва 
Святого Духа у своєму християнському 
житті, наш дух починає зростати. 
Не всі люди, які отримали Святого 

Духа ,  приносять  Його  плоди .  Ми 
можемо приносити ці плоди лише якщо 
слухаємося керівництва Святого Духа. 
Святий Дух – ніби генератор. Працюючи, 
він виробляє електрику. І якщо електричні 
лампи приєднані до генератора, вони 
засвітяться. Темрява відступає, тому що 
прийшло світло. Так само, коли Святий 
Дух працює в нас, все, що належить 
темряві, і все тілесне відступить. Світло 
увійде у наше серце, і ми принесемо плоди 
Святого Духу. 

Але ми повинні пам’ятати, що для 
того, щоби світилася лампа, ми повинні 
не просто з’єднати її з генератором. 
Ми  повинні  запустити  генератор . 
Щоби генератор працював, ми повинні 
пильнувати і пристрасно молитися. Ми 
також повинні слухатися Його керівництва 
і застосовувати істину на практиці. 
Таким чином, ми будемо дотримуватися 

бажань Святого Духа. Якщо ми старанно 
будемо їх виконувати, ми матимемо 
повноту Святого Духа. Тоді наше серце 
зміниться завдяки істині, і в залежності від 
цього ми принесемо плоди Святого Духа. 
Але коли ми намагаємося виконувати 
бажання Святого Духа, є ще одне бажання, 
яке заважає нам. Це бажання тіла. Бажання 
тіла намагається триматися протилежного 
за своєю природою до бажання Святого 
Духа. Воно веде нас до того, щоби ми 
трималися похоті тіла, похоті очей і 
хвастливої пихи цього життя. Коли ми 
дотримуємось бажань тіла, Святий Дух 
стогне у нашому серці. Тому ми маємо 
неспокій у своєму серці. 
Тому у Посланні до галатів 5:16-17 

написано: «І кажу: ходіть за духом, і не 
вчините пожадливости тіла, бо тіло бажає 
противного духові, а дух противного 
тілу, і супротивні вони один одному, щоб 
ви чинили не те, чого хочете». Якщо ми 
будемо триматися бажань тіла, наслідком 
буде гріх, беззаконня і справи тіла. 
Якщо ми будемо чинити справи тіла, ми 
зрештою відійдемо від шляху спасіння 
(Послання до галатів 5:19-21). Ми можемо 
зібрати плоди вічного життя лише коли 
будемо триматися Святого Духа (Послання 
до галатів 6:8). 

2. Любов – перший плід Святого 
Духу 
Люди, які живуть у світі і не вірять в 

Бога, також часто використовують слово 
«любов». Але любов земних людей – це 
тілесна любов, яка умирає і змінюється. 
І навпаки, любов, яка належить Богові, – 
це духовна, істинна любов, яка ніколи не 
змінюється.
Коли Бог створив Адама, любов, яку Він 

дав Адаму, була духовною. Але дух Адама 
помер внаслідок непокори Божому Слову. 
Він був підкуплений тілом. Відтоді любов 
людей почала змінюватися на тілесну 
любов. 
Відтоді минуло багато часу, і сьогодні 

дуже важко знайти істинну духовну 
любов. Існує багато людей, які заявляють 
про свою любов. Але їхня любов з часом 
змінюється. Вони мають лише тілесну 

любов, за допомогою якої вони шукають 
власної вигоди і задовольняють свою 
похіть. 
Це стосується любові між чоловіком 

і дружиною. Спочатку вони говорять, 
що любитимуть одне одного вічно, 
стверджують, що не можуть жити одне буз 
одного. Раніше вони намагалися робити 
те, що просила їх зробити їхня друга 
половинка, а тепер, якщо вона не виконує 
їхні бажання, вони сваряться. У наш час 
розлучення стало звичайною справою. 
Потім люди знаходять собі іншу пару. І 
щоразу вони говорять, що люблять свою 
другу половинку. 
Те  саме  стосується  любові  між 

батьками і дітьми. Але оскільки світ 
стає аморальнішим, рідко можна знайти 
батьків, які могли би пожертвувати своїм 
життям навіть заради власних дітей. Якщо 
щось для них не є вигідним, батьки і діти 
навіть можуть ворогувати між собою. 
Те саме стосується любові між братами 

і друзями. За сприятливих умов, а також 
коли вони мають однакові погляди, любов 
триватиме. Але коли ситуація поміняється, 
любов також може змінитися у будь-
який час. Це означає, що вони мали лише 
бажання отримувати. Це тілесна любов. 
Тоді що таке духовна любов? У 13 

главі 1 Послання до коринтян ми можемо 
дізнатися про те, якою є істинна любов. Це 
справжня любов, яку Бог бажає, щоби ми 
мали.
Любов, яка є одним з плодів Духу, 

стоїть на вищому рівні, ніж духовна 
любов, про яку написано у 1 Посланні 
до коринтян 13. Це любов, яка містить в 
собі духовну любов, якої достатньо, щоби 
віддати власне життя. Маючи таку любов, 
людина може віддати своє життя заради 
Бога, заради Його Царства і правди Його. 
Найвищий рівень любові – це любов, коли 
людина може віддати своє життя навіть за 
ворогів, які ненавидять її. 

3. Щоби приносити плід любові
Від початку Бог нам дав таку любов. 

Наш Господь також любив нас настільки, 
що навіть віддав власне життя за нас, коли 
ми були грішниками. Якщо ми знаємо, 
що така любов – це не лише знання, але 
розумітимемо від серця, яку любов Бог дав 
нам, ми дійсно можемо любити Бога. 
Якщо ми маємо істинну любов до Бога, 

наша любов і віра в Бога буде незмінною 
незалежно від ситуації. Те саме стосується 
інших душ. Ми будемо любити інші душі 
істинною любов’ю, якщо наша любов до 
Бога також буде істинною (1 Послання 

Івана 3:16).
Ми не матимемо бажання шукати 

власної вигоди. Ми не будемо бажати 
нічого взамін навіть якщо віддамо все, що 
маємо. Але така істинна любов зрощується 
у вас по мірі того, як ви позбуваєтеся 
тілесного. 
В  Біблі ї  ми  бачимо ,  яку  любов 

зрощували патріархи. Мойсей хотів спасти 
синів Ізраїлю навіть якби це означало, 
що його ім’я буде витерте з книги життя 
(Книга Вихід 32:32). Апостол Павло сказав 
у Посланні Римлянам 9:3: «Бо я бажав би 
сам бути відлучений від Христа замість 
братів моїх, рідних мені тілом». Коли 
Степана побивали камінням, він молився, 
промовляючи: «Не залічи їм, о Господи, 
цього гріха!» (Книга Дії 7:60) 
Наскільки така любов народилася в 

вас? Наскільки ви любите Бога, Господа, 
братів і сестер у Христі? Колись я відкрито 
говорив вам: «Якби я міг спасти хоча б 
одну тисячу осіб, я би був готовий замість 
них піти у пекло». Я добре знаю, що таке 
пекло. Але якби я міг спасти душі, які 
падають у пекло, я би був готовий зробити 
такий вибір. 
Так само, як Ісус помер за нас, я можу 

віддати своє життя за тих людей. Я не 
люблю лише на словах. Я віддаю своє 
життя і всю свою силу їм щодня, щоби 
вести їх до спасіння, тому що люблю 
їх більше, ніж власне життя. Я думаю 
лише про те, як я можу проповідувати 
Євангеліє у більшій кількості місць, як 
я можу змусити більшу кількість людей 
вірити в Бога, являючи більшу силу, як я 
можу дати їм можливість зрозуміти, що 
цей світ безглуздий, і дати їм можливість 
вхопитись за кращі небесні оселі. 
Наскільки любов Бога, Який віддав 

Свого однородженого сина, записана у 
вашому серці? Якщо ви сповнені такою 
любов’ю, ви також будете любити Бога. 
Ви будете любити душі своїм праведним 
серцем. 

Любі брати і сестри у Христі, закликаю 
вас, як Божих дітей, позбутися тілесної 
любові, яка шукає власної вигоди , 
бажає отримати щось у відповідь, яка 
змінюється. Замість цього зрощувати 
духовну любов, яка є справжньою і за 
допомогою якої людина може безумовно 
пожертвувати навіть собою. 
В ім’я Господа нашого я молюся про 

те, щоби таким чином ви досягли серця 
Господа і бездоганної любові, увійшли у 
Новий Єрусалим і розділили вічну любов 
з Богом. 

Старший пастор доктор Джерок Лі
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►► Кара потопом: Бог хотів спасти якомога 
більше людей через праведного чоловіка, 
Ноя

У Книзі Буття 6 розповідається про суд потопу у часи Ноя. 
Бог любові терпляче чекав довгий час, але аморальність людей 
була дуже великою на землі. Оскільки наміром думок їхніх 
сердець постійно було зло, суд був неминучим. 
Навіть за таких умов Бог спонукав Ноя проголосити суд, що 

має прийти, і дозволив всім, хто послухається його, увійти у 
ковчег і спастися. Проте ніхто окрім його рідних не послухався. 
Лише Ной і його родина увійшли в ковчег, і тоді приготування 
до суду завершилися. 
Але навіть після того, як Ной зачинив двері, Бог знову дав 

людям сім днів благодаті. Він чекав, що вони постукають у двері 
ковчега і також матимуть можливість врятуватись. Незважаючи 
на те, що Йому довелося судити за справедливістю, ми 
можемо відчути Боже щире серце, яке бажало спасти людей, 
продовживши можливість спастись. 

►► Кара Ніневії: Бог до останньої миті 
протягував Свою руку спасіння народу 
Ніневії 

У Книзі пророка Йони 1 Бог наказав пророку Йоні проповідувати 
про те, що кара знищення нависла над містом Ніневія. Оскільки 
злочинність жителів Ніневії стала відомою Богу, було справедливим 
зруйнувати місто. Але Бог дав жителям шанс покаятися, 
відвернутися від своїх гріхів і отримати спасіння. 
Всі жителі Ніневії, у тому числі цар, постили і щиро звернулися 

до Бога. Вони також змусили постити свою худобу, відвернулися 
від лихих шляхів і насильства, яке вони чинили. Коли Бог побачив 
їхні справи, Він пом’якшав щодо нещастя, про яке Він попереджав 
раніше. Він не виконав того (Книга пророка Йони 3:10). Однак, 
через сто років місто знову наповнилося гріхом і злом, і тоді кара 
здійснилася. На цей раз люди не покаялися, і місто повністю було 
знищено у 609 році до н.е.
До тих пір Бог давав безліч можливостей відвернутися від гріхів. 

Бог до останньої миті простягав їм Свою руку спасіння. Однак 
саме люди обрали не вхопити шанс, але замість того піти шляхом 
знищення. 

►► Кара Содому і Гоморри: правда стала 
досконалішою завдяки любові праведного 
чоловіка, Авраама

У Книзі Буття 18 Бог постав перед Авраамом і заздалегідь 
розказав йому про суд над Содомом і Гоморрою. Перед тим, як 
судити людей, які там жили, Він два рази перевірив їхні гріхи і 
злочинства. Він хотів спасти ще на одну людину більше. 
Бог хотів дати більше шансів людям через посередництво 

праведного чоловіка, Авраама. Він знав, що Авраам зрозуміє 
серце Бога і заступиться з любов’ю до них. Зрештою, Авраам 
отримав Божу обітницю. Бог обіцяв не зруйнувати міста доки там 
залишатимуться десять праведників. 
Однак, коли Бог послав Своїх архангелів і змусив їх 

роздивитися уважно все у місті Содом, там не знайшлося навіть 
десяти праведників. Зрештою на місто зійшла кара вогнем. Але 
Бог врятував племінника Авраама, Лота і його доньок через 
задоволення Авраамом. 
Так Бог до кінця здійснив справедливість з любов’ю. 

►► Велике семирічне горе. Останній шанс 
Бога зібрати спасіння за допомогою двох 
свідків і 144 000 проповідників 

Коли Євангеліє пошириться у найвіддаленіших куточках землі, 
Господь прийде на повітрі. Потім люди, які мають віру, щоби 
отримати спасіння через вивчення Євангелія і за волею Бога, 
отримають воскресле тіло і вмить будуть взяті на повітря. Таким 
чином завершиться зрощення людства, і сумний семирічний період 
великого горя очікує на тих, хто залишиться на цій землі. 
Але Бог приготував шлях спасіння навіть для тих людей, які 

залишилися на землі і не чули Євангелія. Якщо вони почують його 
від двох свідків і 144 000 проповідників, про яких написано у Книзі 
Об’явлення, і приймуть Ісуса як свого Спасителя, вони зможуть 
пройти природні лиха і війни порівняно легко і досягти спасіння. 
Таким чином Бог бажає спасти хоча би на одну душу більше, доки не 
настане кінець. 
Однак люди, які почули Євангеліє і сказали, що вірять, але віри не 

мають, повинні стати мучениками, щоби отримати спасіння. Щоби 
вони скористалися останнім шансом для спасіння, вони повинні 
пройти крізь жорсткі тортури і зберегти віру, не отримавши знаку 
звіра. Але досить небагато людей оберуть мученицьку смерть, щоби 
отримати спасіння. 

Чи відома вам любов Бога, 
Який бажає спасти нас до кінця? 
Бог являє нам Свою любов у найбільшій мірі у межах істини навіть коли суд неминучий. Він це робить 
тому, що бажає, щоби злочинці і грішники відвернулися від шляху смерті (Книга пророка Єзекіїля 18:23). 
Завдяки таким біблійним визнанням ми можемо відчути любов Бога, Який бажає нам дати можливість 

отримати спасіння. За благодаттю і милістю Бога ми можемо досягти бездоганного спасіння. 
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ВМХЛ Урім букс

Відколи я почав ходити у Центральну Церкву 
Манмін у жовтні 2006 року моє життя повністю 
змінилося. Мене зіпсував алкоголь, азартні ігри і гра 
на скачках. Я навіть намагався кілька разів покінчити 
життя самогубством. Але я познайомився з Церквою 
Манмін і отримав багато благодаті через проповіді 
доктора Джерок Лі. Я також отримав його молитву. 
Тоді моє життя відновилося. 
Моя мама була вражена і задоволена, коли побачила 

моє відновлення. Коли вона була у Сеулі, вона 
зцілилася від хронічного головного болю через 
молитву доктора Лі. 
Крім того, завдяки молитві доктора Лі я отримав 

благословення 
знайти  свого 
старшого брата, 
я к и й  з н и к 
с і м н а д ц я т ь 
років тому. 
У червні 2013 року я впав з 

двохметрової висоти під час робіт 
на будівельній площадці. У мене 
відбувся розрив обертаючих м’язів 
плеча. Тобто мої м’язи плеча були 
розірвані на три сантиметри. У 

лікарні мені сказали, що необхідна операція. Але 
я хотів зцілитися силою доктора Лі, тому що я був 
свідком справ сили, явленої за допомогою його 
молитви. 
Я почав відвідувати збори у Молитовному центрі 

Манмін і слухав проповіді президента Бокнім Лі. Я 
покаявся у своїх неправедних проявах, які в мене були: 
гнів і ворожість. Я отримав молитву пані Лі з хусткою, 
над якою помолився доктор Лі (Книга Дії 19:11-12). 
Потім мені стало краще і я зміг знову працювати. 
Але у травні 2015 року, коли я пересував щось дуже 

важке на будівельній площадці, я відчув біль у м’язах 
лівого плеча. Мені було так боляче, що здалося, ніби 
мої м’язи хтось жує. Я не міг підняти ліву руку до 
рівня плеча, не міг самостійно мити волосся. 
Я приготувався отримати зцілення під час Літнього 

виїзного семінару Манмін, який мав відбутися у 
серпні 2015 року. 

Під час Зборів Божественного зцілення у перший вечір Семінару я 
отримав молитву доктора Лі про хворих з вірою. Біль минув, і тепер 
я міг вільно рухати лівою рукою. Я не міг підняти нічого, що важило 
п'ятнадцять кілограм, а тепер я можу піднімати предмети, які важать сорок 
– п’ятдесят кілограм. 
Всю славу і подяку я складаю Богові-Отцю, Який відновив і зцілив 

мене. 

У вересні 2005 я зустрілася з доктором Джерок 
Лі. Відтоді моє життя відновилося і я стала 
місіонером, який поширює Євангеліє Господа. 
Коли я проповідувала Євангеліє святості, сповнене 
життя, якому навчив мене доктор Лі, і розповідала 
про силу Бога, багато людей прийняли Господа. 
Зокрема, справи, явлені за допомогою хустки, 

над якою помолився доктор Лі, були дійсно 
дивовижними. Багато людей зцілилися від своїх 
хвороб, їхні проблеми вирішилися, і вони отримали 
відповіді за допомогою молитви з хусткою. 
Завдяки хустці Церква Манмін у Лондоні відчула 

велике відродження і члени моєї церкви отримали 
багато благословень. Ми погодилися з тим, що все 
це відбулося за благодаттю Бога. 
У 2014 році брат Рубен (тепер йому 17 років) 

мав проблему когнітивних здібностей внаслідок 
порушення розвитку. Він не міг спілкуватися 
з людьми. На початку 2015 року він отримав 
молитву з хусткою. Потім він отримав здатність 
розуміти звернені до нього слова і також зміг 
обирати необхідну програму на iPad.
Сестра Розетта Ашіду з Південно-Африканської 

Республіки страждала від потрясіння, пов’язаного 
з раком молочної залози, який було виявлено у 
липні 2013 року. Але відколи вона зареєструвалася 
у Церкві Манмін у Лондоні і отримала молитву 
з хусткою, її симптоми покращилися, і у лютому 
2015 року вона одужала. 
У  липні  2015  року  с ім ’я  з  Швейцар і ї 

зареєструвалася в церкві. У них було багато 

проблем. Вони поклонялися ідолам і мали взаємні 
претензії. Їхня донька мала психічний розлад. 
Після реєстрації вони прослухали проповідь 
доктора Лі «Доброчестя», випили солодку воду 
Муану і отримали молитву з хусткою. Потім вони 
заспокоїлися, і їхня донька зцілилася. 
У вересні 2015 року сестра Марія із Уганди 

почала хворіти. Вона втратила вагу і не могла 
їсти. Коли вона звернулася у лікарню, їй не змогли 
поставити діагноз. Лікар сказав лише, що її імунна 
система і тканини тіла ослабшали. Стан жінки 
погіршився. Вона впала у кому, а рідні не могли 
нічого зробити, лише чекати її смерті. 
Почувши про це, я поговорила з ними по 

телефону і посіяла в них віру. Я також молилася 
з хусткою сили. Одразу після цього мої духовні 
очі відкрилися і протягом п’яти хвилин я бачила 
руку старшого пастора. Дихання Марії стало 
стабільним. Вона отямилася і попросила дати їй 
трохи води. Після того вона скоро одужала. Алілуя!
У серпні 2015 року ми з чоловіком стали 

учасниками Літнього виїзного семінару Манмін 
через ВХМ і отримали багато благодаті. Мій 
чоловік, місіонер Девід Мукаса, за кілька днів до 
початку семінару відчув сильний біль у правому 
плечі. Він не міг рухати правою рукою. Він не 
міг підняти руку, щоби розчесати волосся, не міг 
самостійно вдягнутися. Він відчував біль навіть під 
час ходіння. Але чоловік повністю зцілився, коли 
отримав молитву про хворих вдруге під час Зборів 
божественного зцілення, коли помолився старший 

пастор. Він почав вільно рухати правою рукою. 
Всю славу і подяку я складаю Богові, Який дає 

нам можливість дізнатися Євангеліє святості, жити 
у любові Бога, відчувати справи сили у просторі 
пастуха і успішно виконувати наше служіння. 

«Я зцілився від розриву обертаючих м’язів плеча»

Диякон Деін Кім, 60 років, 
1 парафія, Південна Корея
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Місіонер Джейн Мпологома 
та її чоловік місіонер Девід 

Мукаса

МРТ-сканування з висновком лікаря 
Розрив і набряк обертаючих м’язів плеча, 
надостних м’язів 


